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De fractie van GroenLinks heeft de volgende vraag ingediend:

GroenLinks wil zich van harte aansluiten bij de vragen van het CDA over de snelfietsroute langs de 

Doorslag en wil daar graag de volgende vraag aan toevoegen:

Hoe kijkt de provincie aan tegen een mogelijke omleidingsroute waarbij er een helling zal zijn van 6% 

in het kader van toegankelijkheid?


